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Tildeling av ekstra tilskot  

 

 

 

Framlegg til vedtak: 

Kaier – Kr 100.000 
Søknad frå Solen felleskai på kr 55.000,- eks mva. 
Kommunen tar matrialkostnader inntil kr 50.000,- eks mva. Kommunen godkjenner matrialliste og 
rekning går direkte frå leverandør. Beløp over kr. 50.000,- faktureres direkte frå leverandør til Solen 
felleskai ved Einar Synnevåg. Arbeidet vert utført som dugnad. 
Baløy båthavn v/Rune Adolf Hansen 
Det er hentet inn pris på maskin og matrialkostnader, Tore Håland har lavest pris på kr 37.500 eks 
mva. Manuelt arbeidet vert utført som dugnad. Kommunen tar matrialkostnader inntil kr 37.500,- 
eks mva. Rekning går direkte frå Tore Håland til Austrheim kommune. Beløp over kr. 37.500,- 
faktureres direkte frå Tore Håland til Baløy båtlag v/Rune Adolf Hansen. 
Asfalt/trafikksikring – Kr 300.000 
Asfalt – Avtale mellom Ordfører og Morten Sognnes                   Kr. 60.000 
Asfalt – nedkjøring til Kalandsfeltet    475 m2 x kr 150                 Kr. 71.250 
Asfalt ny gangveg   245 m2 x kr 150                                                 Kr. 36.750 
Opparbeiding ny gangvei 55 m a kr 2.500     (stipulert)                Kr. 137.500 
Sum                                                                                                        Kr. 305.500                     
Kostnad med opparbeiding av gangvegen er usikker, her må det innhentast pris frå 3 tilbydarar. Ved 
tilbod over stipulert må asfaltering av gangvegen utsetjast. 
 

Formannskapet - 158/20 - 05.11.2020 

 

FS -  behandling: 

Formannskapet tok opp ei ekstrasak om tildeling av ekstra midlar til ulike prosjekt. 
I denne saka var Morten Sognnes (H) ugild, og var erstatta av Ann-Kristin Leirvåg (Ap). 
Kommunalsjef Thomas Lindås presenterte lista i saksframlegget. Dette er ting ein kan få i gang raskt. 
Ordførar Per Lerøy (Ap) viste til at dette er prosjekt som har vore diskutert tidlegare. For kaiar er det 
meint å gjera avtalar tilsvarande det som er gjort for Ervik-kaien. På Baløy eig kommunen kaien og 
har bruk for denne i samband med Rongevær kurs- og fritidssenter.  
 
Kommunalsjef Thomas Lindås sa at dei to kaiprosjekta er prosjekt der ein får mykje igjen for 
pengane, sidan det er mykje som vert løyst på dugnad. 
Ordførar Per Lerøy (Ap) sa at gangvegstrekket er frå Vardebrua og vidare til dei seks husstandane 
som er på den sida, samt at ein då er halvvegs til Leirvågkrysset med gang- og sykkelveg. Aukar 
trafikktryggleiken i dette området på Fonnes. Lerøy sa at dette skaper lokal aktivitet, der ein går ut til 



 

 

tre lokale tilbydarar med gangveg-prosjektet. 
Bakgrunnen for avtalen med Morten Sognnes er å dekka noko av kostnaden som Sognnes har hatt 
med flytting av landbruksveg i samband med Vardebrua. 
Helge Dyrkolbotn (KrF) etterlyste at det vart lagt inn pengar til stubben frå overgangen Nordliheimen 
og opp til kulturskulen. Ordførar Per Lerøy (Ap) svara at det må ein sjå på neste år, er fylkesveg men 
kommunen må nok ta dette.  
 
Kommunalsjef Thomas Lindås sa at dette er prosjekt der det er mogleg å få gjort noko i løpet av dei 
to siste månader av 2020. Ordførar Per Lerøy (Ap) sa at her kan ein få gjort noko klart til Vardebrua 
kjem, og det kompletterer heile prosjektet. Vardebrua er elles utsett frå 1. januar til mars, etter siste 
rapport. Det blir brukt 455.000 ekstra for å fullføra desse prosjekta. 
Det vart vurdert om Bjørn-Inge Dyrkolbotn (Sp) ville vera ugild i denne saka, sidan han har naust på 
Baløy. Helge Dyrkolbotn (KrF) meinte at Bjørn-Inge Dyrkolbotn ikkje var ugild sidan han ikkje er 
medlem i Baløy båtlag.  
Inger Lise Brekke (H) sa at det er viktig med låg terskel for å melda seg ugild. Men med det er som er 
sagt om at Dyrkolbotn ikkje medlem i båtlaget, og det er ein kommunal kai så er han ikkje ugild i 
denne saka.  
Handsaming i formannskapet:  
Samrøystes for rådmannens framlegg til vedtak. 
 

FS  vedtak: 

Kaier – Kr 100.000 
Søknad frå Solen felleskai på kr 55.000,- eks mva. 
Kommunen tar matrialkostnader inntil kr 50.000,- eks mva. Kommunen godkjenner matrialliste og 
rekning går direkte frå leverandør. Beløp over kr. 50.000,- faktureres direkte frå leverandør til Solen 
felleskai ved Einar Synnevåg. Arbeidet vert utført som dugnad. 
Baløy båthavn v/Rune Adolf Hansen 
Det er hentet inn pris på maskin og matrialkostnader, Tore Håland har lavest pris på kr 37.500 eks 
mva. Manuelt arbeidet vert utført som dugnad. Kommunen tar matrialkostnader inntil kr 37.500,- 
eks mva. Rekning går direkte frå Tore Håland til Austrheim kommune. Beløp over kr. 37.500,- 
faktureres direkte frå Tore Håland til Baløy båtlag v/Rune Adolf Hansen. 
Asfalt/trafikksikring – Kr 300.000 
Asfalt – Avtale mellom Ordfører og Morten Sognnes                   Kr. 60.000 
Asfalt – nedkjøring til Kalandsfeltet    475 m2 x kr 150                 Kr. 71.250 
Asfalt ny gangveg   245 m2 x kr 150                                                 Kr. 36.750 
Opparbeiding ny gangvei 55 m a kr 2.500     (stipulert)                Kr. 137.500 
Sum                                                                                                        Kr. 305.500                     
Kostnad med opparbeiding av gangvegen er usikker, her må det innhentast pris frå 3 tilbydarar. Ved 
tilbod over stipulert må asfaltering av gangvegen utsetjast. 

 

Saksopplysninger: 

Forslag til bruk av midlar: 
Kaier – Kr 100.000 
Søknad frå Solen felleskai på kr 55.000,- eks mva. 
Kommunen tar matrialkostnader inntil kr 50.000,- eks mva. Kommunen godkjenner matrialliste og 
rekning går direkte frå leverandør. Beløp over kr. 50.000,- faktureres direkte frå leverandør til Solen 
felleskai ved Einar Synnevåg. Arbeidet vert utført som dugnad. 
Baløy båthavn v/Rune Adolf Hansen 
Det er hentet inn pris på maskin og matrialkostnader, Tore Håland har lavest pris på kr 37.500 eks 



 

 

mva. Manuelt arbeidet vert utført som dugnad. Kommunen tar matrialkostnader inntil kr 37.500,- 
eks mva. Rekning går direkte frå Tore Håland til Austrheim kommune. Beløp over kr. 37.500,- 
faktureres direkte frå Tore Håland til Baløy båtlag v/Rune Adolf Hansen. 
Asfalt/trafikksikring – Kr 300.000 
Asfalt – Avtale mellom Ordfører og Morten Sognnes                   Kr. 60.000 
Asfalt – nedkjøring til Kalandsfeltet    475 m2 x kr 150                 Kr. 71.250 
Asfalt ny gangveg   245 m2 x kr 150                                                 Kr. 36.750 
Opparbeiding ny gangvei 55 m a kr 2.500     (stipulert)                Kr. 137.500 
Sum                                                                                                        Kr. 305.500                     
Kostnad med opparbeiding av gangvegen er usikker, her må det innhentast pris frå 3 tilbydarar. Ved 
tilbod over stipulert må asfaltering av gangvegen utsetjast. 
 

         

 


